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11.4.5 Affordable housing for students 
 
1. There are a total of 1,760 beds in the men’s dormitory and 887 beds in the women’s dormitory, sufficient 
to accommodate all students 
明志提供男生宿舍共 1760 床、女生宿舍共 887 床，床位數足以提供所有學生住宿需求 
 

 
 

https://sa.mcut.edu.tw/p/406-1009-74554,r516.php?Lang=zh-tw 
 
2. In response to the government’s subsidy policy, the undergraduate students’ accommodation is free of 
charge starting from 2024. Each bed costs TWD 4,000–5,000 per semester (about 4.5 months) for the 
master’s and doctoral degree program students, much lower than the rent charged outside the campus which 
costs TWD 5,000–9,000. The monthly rental cost is about 25% of that for the same size accommodation in 
the same district 
2024 年起配合政府補助措施大學部學生住宿不收費，碩士班、博士班學生每床「每學期」(約 4.5 個

月)費用新台幣 4,000-5,000 元，價格遠低於校園附近租屋「每月」新台幣 5,000 至 7,500 元，「每月」

租屋花費約為同區同坪數房租之 25% 
 

 

https://sa.mcut.edu.tw/p/406-1009-74554,r516.php?Lang=zh-tw
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https://www.mcut.edu.tw/p/405-1000-64431,c6406.php?Lang=en 
https://rent.591.com.tw/list?section=45&kind=4&region=3 
https://sa.mcut.edu.tw/var/file/9/1009/img/94/327981924.pdf 
 
  

https://www.mcut.edu.tw/p/405-1000-64431,c6406.php?Lang=en
https://rent.591.com.tw/list?section=45&kind=4&region=3
https://sa.mcut.edu.tw/var/file/9/1009/img/94/327981924.pdf
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3. MCUT charges the lowest rent per semester among all universities throughout the nation. The school 
dormitory is also equipped with Wi-Fi, washing machine, dryer, food heating facilities and washlets, as well 
as lounges and space for hanging out clothes.  
供宿舍設備，包含免費 WIFI、洗衣機、烘衣機、食物加熱設備、免治馬桶等，另有設置交誼廳、曬

衣場 
 

  

  
https://sa.mcut.edu.tw/var/file/9/1009/img/94/740618616.pdf 
 
  

https://sa.mcut.edu.tw/var/file/9/1009/img/94/740618616.pdf
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4. MCUT also provides free accommodation for 81% of international students. 
明志提供約 81％國際學生免費住宿 
 

 

  
https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/637769057.pdf 
https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/205907431.pdf 
https://oia.mcut.edu.tw/p/404-1036-60895.php?Lang=en 
 

https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/637769057.pdf
https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/205907431.pdf
https://oia.mcut.edu.tw/p/404-1036-60895.php?Lang=en

